
 

 

 

 

Forslag til Strandhavens ordinære generalforsamling 26. februar 2019  

   

På generalforsamlingerne i 2015 og 2016 blev det vedtaget at Strandhavens veje skulle trafiksaneres med 

en totalløsning ved hjælp af vejbump. 

 

Uanset hvordan man komme til Strandhaven, skulle der via vejbump gøre trafikanterne opmærksomme på, 

at her passer vi på hinanden og vi kører forsigtigt. Godt for kommende børnefamilier og det er med til at 

styrke Strandhavens omdømme. 

 

Efter at kommunens Teknik- og miljøudvalg i 2017 har givet en general tilladelse til, at der må købes 

vejbump, vil Trafikudvalget gerne have udført de sidste 5 vejbump. 

 

 

Vi havde i 2018, igen et forslag 

om en totalløsning med på 

generalforsamlingen, men vi 

måtte trække forslaget på 

grund af manglende økonomi. 

Trafikudvalget fik hævet 

kontingentet til 650 kr. i 2018, 

således det økonomiske 

grundlag er i orden her i 2019, 

endda med et kontingent for 

2019 nedsat til kun 600 kr. 

 

Trafikudvalget vil foreslå at vi 

får etableret de sidste 5 

vejbump og der her i 2019 

bevilges 175.000 kr. til 

færdiggørelse af 

trafiksaneringen i vores 

område. Se figuren >>> 

                      

 

Trafikudvalget tager forbehold for de endelige placeringer i forhold til brønde, rørføring, kabelføringer m.v. 

 

Vi forventer ikke at bruge alle 175.000 kr. Her lidt priser: 

Asfaltfirmaet Colas skal i december 2018 have 166.057,00 kr. for de 5 vejbump med 21,21% moms. 

Asfaltfirmaet NCC skal i december 2018 have 163.633,50 kr. for de 5 vejbump med 21,21% moms. 

 

Hvis kommunen også denne gang vil hjælpe men etableringen af bumpene, kan vi forvente en bedre aftale. 

 

Vi beder om at få bevilget 175.000 kr. selv om vi er overbeviste om at beløbet bliver mindre. 

 

 

Trafikudvalget i Parcelforeningen Strandhaven                            

Forslag til trafiksanering 

I parcelforeningen 

Strandhaven 2015-2016-

2018 og 2019 


